
LJUNGBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Kommunfullmäktige 2013-09-24 6 

 

Justerandes signatur   

 

Kf § 95.      

 

 

Frågestund 
 

Allmänhetens frågestund 

Inga frågor ställs under allmänhetens frågestund. 

 

Ledamöternas frågestund 

1. Bo Ederström (M) besvarar frågor om svenska för invandrare (SFI) på 

Sunnerbogymnasiet, som ställdes av allmänheten och fullmäktiges 

ledamöter under sammanträdet den 27 augusti 2013. 

 

2. Roland Johansson (ALT) frågar vem som ansvarar för att ersättningslistor 

ska finnas på politiska sammankomster. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att 

ordföranden ansvarar för detta, med hjälp av nämndsekreteraren. 

 

3. Christer Henriksson (KD) frågar när kommunfullmäktige ska få se en 

revidering av bostadsförsörjningsprogrammet den här mandatperioden. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att ett 

reviderat bostadsförsörjningsprogram godkändes av fullmäktige år 2011. 

Om det finns anledning att revidera programmet en gång till under den här 

mandatperioden är inte klart. 

 

4. Jan Lorentzson (SD) ställer en följdfråga om vilka eleverna är som går på 

SFI på Sunnerbogymnasiet, om det är 200 personer som studerar där. 

Antalet flyktingar som kommer till Ljungby är inte så många. 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande Bo Ederström (M) svarar att det 

finns personer som har flyttat till Ljungby med sin familj för att arbeta, 

några som har gift sig, osv.  

 

5. Kerstin Wiréhn (V) frågar hur förhandlingarna med Lingbygdens Friskola i 

Södra Ljunga går. 

 

Tekniska utskottets ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att tekniska 

utskottet ska träffa styrelsen på torsdag. Bengtsson (C) berättar därefter om 

de turer som varit sedan 2011. 

 

6. Jan Lorentszon (SD) frågar om vad som händer med Bergagården i Lagan. 

 

Tekniska utskottets ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att det finns lite 

idéer som vi arbetar med. Kanske kan tekniska utskottet återkomma med 

information om en månad. 
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7. Rosalina Gauffin (KB) frågar om kommunen förlorar pengar på att hyra ut 

skollokalerna i Södra Ljunga för 35,000 kr. 

 

Tekniska utskottets ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att ja, det gör 

vi. Kostnaden för kommunen är 40 800 kr i månaden. 

 

 

 


